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Na osnovu clana 187 i 188 Poslovnika Skupstine Crne Gore, postavijam 
sledede pitanje ministru zdravlja, gospodinu dr Vojislavu Simunu:

Postovani ministre Simun,

Kada 6e poCeti izgradnja bolnice u Pljevljima i koliko novca je u Budzetu 
za 2024. godinu izdvojeno za ovu namjenu? Iz kojih razloga su, nakon 
zavrsetka konkursa za idejno arhitektonsko rjesenje zaustavljene sve dalje 
radnje u tom pravcu, imamo li projektni zadatak idejnog rjesenja i sta je sa 
konkursom za glavni projekat? Da li cete nastaviti praksu vaSih prethodnika ili 
cete za razliku od njih saopstiti tacnu dinamiku potrebnih radnji za po5etak 
izgradnje bolnice u Pljevljima i redi precizan termin - kada je realno ocekivati 
pocetak izgradnje pljevaljske bolnice? Prilikom posjete Opstoj bolnici u 
Pljevljima konstatovali ste da postoje losi uslovi za rad narocito na odjeljenju 
koje ste posjetili, kao i da postoje kadrovski problem - da li ste nakon toga 
pokrenuli rjesavanje tih problema i ako jeste - kada i na koji nacin planirate da 
ih rijeSite?

Op§ta bolnica u Pljevljima sada ima samo 33 Ijekara iako ih je po 
sistematizaciji planirano 50 - smatrate li ovaj podatak zabrinjavajucim i §ta cete 
konkretno preduzeti da se taj problem rijesi, na koji nacin i kada? Da li ste 
upoznati da je prije godinu dana potpisan ugovor izmedju ministarstva zdravlja 
i stambene zadruge zdravstvo o izgradnji zajednickog stambenog objekta za 
zdravstvene radnike i da do sad nije nista uradeno tim povodom - da li 
raspolaiete informacijama zbog cega se stalo sa tim, Sta cete Vi kao ministar 
preduzeti, da u sto kracem roku zapocne realizacija tog ugovora i kada se to 
mo2;e oCekivati?
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Prije nepunih godinu dana Ministarstvo zdravlja je sprovelo 
reorganizaciju zdravstvenih ustanova na tercijemom nivou, na osnovu 6ega su 
status klinicko bolnickog centra osim KBC Podgorica dobili i bolnice u 
Beranama i Kotoru. Da li ste nakon dolaska na tu funkciju analizirali tu odiuku i 
da li Ministarstvo raspolaze analizom na osnovu koje je doslo do ovakve 
reorganizacije, te konkretnim kriterijumima na osnovu kojih je ovako odluceno? 
Ukoliko ti dokumenti postoje trazim da mi ih dostavite.

Da ii smatrate da je po osnovu tih kriterijuma ako su postojali, bilo 
moguce i da Pljevlja dobiju status cetvrtog klinicnog bolnickog centra? Da li ste 
spremni da razmotrite moju inicijativu za preispitivanje ove odluke i kriterijuma 
po kojima je donijeta i da njenom izmjenom obezbjedite da bolnica Pljevlja 
dobije status cetvrtog klinickog bolnickog centra koji joj na osnovu mnogo 
kriterijuma pripada, a cime bi se na mnogo pravilniji i pravedniji nacin izvrsiia 
distrubicija zdravstvenih usluga u svim djelovima Crne Gore?

JesLe li upo/nati sa problemima sa kojima se svakodnevno suocavaju 
zbog tc odluke. paciicnli i/ Pijcvalja i okolnih gradova kada rccimo moraju 
zbog magneme rczonancc da puiuju do Ijcrana, a da niko nijc promislio ni 
koiiko cc, ni cime cc, ni kakvim putem ce da puLujii do lamu, i kakvog lo uopste 
smisla ima kad se snimak magnetne opel salje u Podgoricu na ocitavanje, pa se 
jos cesto lokom tog slanja i izgubi?

OBRAZLOZENJE:

Obrazlozenje cu dati na sjednici Skupstine.

Poslanica 
Kenana Strujic-Harbic

dJCi
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SKUPSTINA CRNE GORE
Klub poslanika Bosnjacke stranke 

Poslanici Kenani Strujic-Harbic

Odgovor na poslanicko pitanje, postavijeno ministru zdravija dr Vojfsiavu Simunu od 
strane poslanice Kenane Strujic-Harbic, iz Kluba poslanika Bosnjacke stranke:

„Kada ce poceti izgradnja bolnice u Pljevijima i koliko novca je u Budzetu za 2024. 
godinu izdvojeno za ovu namjenu? Iz kojih razloga su, nakon zavrsetka konkursa za 
idejno arhitektonsko rjesenje zaustavijene sve dalje radnje u tom pravcu, imamo li 
projektni zadatak idejnog rjesenja / sta Je sa konkursom za glavni projekat?"

Postovana,

Povodom Vaseg poslanickog pitanja od 3. aprila 2024. godine, obavjestavam Vas da 
je Ministarstvo zdravija visoko na listi prioriteta pozicioniralo izgradnju nove bolnice u 
Pljevijima i preduzelo konkretne korake u cilju sto skorijeg pocetka radova na ovom projektu.

Kapitalnim budzetom za 2024. godinu za projekat izgradnje opste bolnice Pijevija 
opredijeljeno je 89,000.00 eura i to; 43,610.00 eura za konsultantske usiuge, projekte i studije 
i 45,390.00 eura za izdatke za gradevinske objekte.

Nakon sto je zavrsena procedure I izabrano idejno rjesenje Nove opste bolnice u 
Pljevijima, Ministarstvo zdravija je reaizovaio niz koraka u saradnji sa menadzmentom op§te 
bolnice.

Menadzment opste bolnice je, 3. marta 2024. godine Ministarstvu zdravija dostavio 
predlog projektnog zadatka za izradu glavnog projekta, nakon cega je Ministarstvo zdravija 
IstI dostavilo stru6nom konsultantu Ministarstva zdravija na uvid I komentare. Komentari na 
predlog projektnog zadatka su poslatl zdravstvenoj ustanovi 18. marta 2024. godine, a koja 
je iste sa autorom projektnog zadatka sagledala i povratno informisaia Ministarstvo zdravija 
2. aprila 2024. godine o usvojenim sugestijama. Preostalo je da se u narednih nekoliko dana 
kroz komunikaciju sa ustanovom pronade rjesenje za nekoliko izazovnih tema u cilju 
definisanja sto kvalitetnijih rjesenja.

Sve navedene aktivnosti sprovedene su sa ciljem da se dobije projektni zadatak koji 
6e rezultirati visoko kvalitetnim glavnim projektom a koji ce u potpunosti obuhvatiti sve



potrebe ove zdravstvene ustanove i omogu6iti da od momenta uiaska u radove, isti teku u 
kontinuitetu.

Sve aktivnosti vezane za izgradnju opste bolnice u Pljevijima idu planiranom 
dinamikom i u toku ove godine de biti zavrgen glavni projekat, a u zavisnosti od datuma kada 
bude zavrsen navedeni projekat, predvidena su i sredstva za pocetak radova i Ministarstvo 
zdravija ce sa Upravom za kapitalne projekte pokrenuti sve potrebne procedure za pocetak 
radova. Za novu Opstu bolnicu Pljevija predvideno je 140 bolesnickih postelja.

S uva^avanjem,

MINISTAR 

dr Vojislav Simun

... e
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SKUPSTINA CRNE GORE
Klub poslanika Bosnjacke stranke 

Poslanici Kenani Strujic-Harbic

Odgovor na poslanicko pitanje, postavijeno ministru zdravlja dr Vojislavu Simunu od 
strane posianice Kenane Strujic-Harbic, iz Kluba poslanika Bosnjacke stranke:

„Opsta bolnica u Pljevijima sada ima samo 33 Ijekara, iako ih je po sistematizaciji planirano 
50 - smatrate li ovajpodatak zabrinjavajucim ista 6ete konkretno preduzeti da se tajproblem 
rijesi, na koji nadin i kada?“

Postovana,

Prema podacima na danasnji dan, broj Ijekara se uvecao, te sada ima 35 Ijekara 
specijalista ukljucujuci i subspecijaliste. Jedan od njih je i ijekar specijalista ginekologije koji 
je dosao iz Repubiike Srbije i odiucio da svoj profesionalni i porodicni zivot nastavi u 
Pljevijima. Takodje, ima dodatnih 8 specijalizanata od kojih troje pripremaju specijalisticki 
ispit i vrlo brzo ce se ukijuciti u proces rada kao specijalisti, dok jedan specijalizant zavrsava 
specijalisticki staz 15.4.2024. godine. Tri specijalizanta 6e zavrsiti specijalizacije 2025., 2026. 
i 2027. godine.

Ministarstvo zdravlja prepoznaje ljudske resurse u zdravstvu kao osnovnu 
determinantu sistema zdravstvene zastite, i to u svim oblastima (promocije, prevencije i 
lijecenja). Istovremeno, ljudski resursi predstavijaju najveci i najskupiji input zdravstvenog 
sistema, kao i resurs koji je najteze razviti. Nacionalnom strategijom razvoja zdravstva 
definisan je operativni cilj - Osnazivanje ljudskih resursa u zdravstvu.

Ovo zahtijeva, prije svega, daije insistiranje i ve6a ulaganja u program formalne 
edukacije, ali i kontinuirane medicinske edukacije kako bi se unprijedila znanja, prakticne 
vjestine zdravstvenih radnika potrebne za uspjesno obavijanje dodijeljenih poslova i 
zadataka na svim nivoima zdravstvene zastite.

U tom pravcu Ministarstvo zdravlja je preduzelo vise koraka. Kada je OB Pljevija u 
pitanju, broj specijalizacija predvidjen za 2024. godinu je 9 a broj subspecijalizacija iznosi 3. 
Takode, kako se radi na novoj opstoj bolnici, Ministarstvu zdravlja je to dodatni motiv za 
angazman zdravstvenog kadra koji de biti motivisan da ostane u bolnici.

http://www.rnzdravija.gov.me


Na prvom mjestu pristupilo izradi Plana ljudskih resursa za period od 10 godina kojim 
6e se sprovesti analize i postaviti standard! za kadrovsko planiranje na osnovu postojeceg 
pravnog okvira. U toku je proces identifikacije, prikupljanja i analize podataka, informacija u 
vezi sa zdravstvenim kadrom, odnosno vec su prikupljeni podaci o medicinskom i 
nemedicinskom kadru. Nakon sveobuhvatne analize dobijenih podataka izvr§i6e se opis 
trendova tokom vremena - prilivi i odiivi zdravstvenog kadra i pripremiti popis medicinskog 
obrazovanja, edukacije, specijalizacije i licenciranja za optimainu zdravstvenu mrezu na 
osnovu postojeceg normativnog okvira (Zakon o zdravstveno] zaStiti, Zakon o zdravstvenom 
osiguranju, Zakon o radu, Pravilnik o specijalizacijama i subspecijalizacijama i dr.).

Da bi se rijesili ovi i drug! izazovi Ministarstvo zdravija je donijelo stratesku odiuku da se 
popunjavanje sistematizovanih radnih mjesta vr§i na naCin §to se prioritet daje zdravstvenim 
ustanovama sjevernog i juznog regiona, a sve u cilju rasteredenja KCCG i podizanje nivoa 
zdravstvenih usiuga za gradane i gradanke pomenutih regiona.

Takode, tokom posjeta pojedinim zdravstvenim ustanovama obavio sam razgovore sa 
predsjednicima op§tina i direktorima zdravstvenih ustanova kako bi postigli dogovor o 
stambenom zbrinjavanju medicinskog i nemedicinskog kadra koji bi svoj radni anga^man 
nastavili u pomenutim zdravstvenim ustanovama, jer su usiovi zivota veoma vazni i 
Ministarstvo zdravija 6e u kontinuitetu raditi na omogudavanju usiova za stambeno 
zbrinjavanje na sjeveru i jugu.
Da bi se rije§ili ovi i drug! izazovi, pianirane su vi§estruke, sistemske intervencije usmjerene 
na jacanje kapaciteta zaposlenih u zdravstvu.

S uvazavanjem,

MINiSTAR 

drVojislav Simun
%
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SKUPSTINA CRNE GORE
Klub posianika Bosnjacke stranke 

Poslanici Kenani Struji6-Harbi6

Odgovor na poslanicko pitanje, postavijeno ministru zdravija dr Vojislavu Simunu od 
strane poslanice Kenane Strujic-Harbic, iz Kluba posianika Bosnjacke stranke, 
dostavijeno 3. aprila 2024. godine:

"Da // ste upoznati da je prije godinu potpisan ugovor izmedu Ministarstva 
zdravija i stambene zadruge “Zdravstvo" o izgradnji zajednickog stambenog objekta 
za zdravstvene radnike I da do sad nije nista uradeno tim povodom ■ da li raspolazete 
informacijama zbog cega se stalo sa tim, sto cete Vi kao ministar preduzeti, da u sto 
kracem roku zapocnete realizaciju tog ugovora / kada se to moze ocekivati?"

Postovana,

Povodom Vaseg poslaniSkog pitanja od 3, aprila 2024. godine, obavjestavam Vas da 
je potpisan Ugovor izmedu Stambene zadruge zdravstvenih radnika Crne Gore „Zdravstvo" 
kao investitota i Ministarstva zdravija Crne Gore, kao narucioca, za izgradnju stambenog 
objekta, Ugovor je zakijucen 29. marta 2023. godine.

Cilj je izgradnja stambenog objekta, radi rjesavanja stambenih potreba zdravstvenih 
radnika, kao i za rjeSavanje stambenih potreba zaposlenih u Ministarstva zdravija kao 
osnivaca Stambene zadruga zdravstvenih radnika Crne Gore "Zdravstvo”.

Definisano je da se investitor obavezuje da ce izvr§iti odabir projektanta, revizije i 
izvodaca radova iskijucivo uz ucesbe narucioca, na nacin sto ce od istog zahtijevati da 
imenuje svoje predstavnike koji ce zajedno sa investitorom ucestvovati u Komisiji za odabir 
projektanta, revizije i izvodaca radova.

Kada je u pitanju izrada projektne dokumentacije i izvodenje radova na izgradnji 
stambenog objekta u Pljevijima, dva puta je raspisivan Javni oglas (na zvanicnom sajtu 
Stambene zadruge zdravstvenih radnika Crne Gore „Zdravstvo“, sajtu Ministarstva zdravija i 
tri stampana medija). Postupak je raspisan po sistemu "kljuc u ruke".

Na pomenuti Javni oglas nije dostavijena nijedna ponuda od strane izvodaca. Treba 
imati na umu da u Pljevijima nema lokalnih izvodaca a pri tome gradevinska operativa je 
suocena sa nedostatkom kadra (gradevinskih radnika). Nadalje, cinjenica je da su usiovi 
oglasa bili strogi, ne ostavijajuci prostor za aneksiranje ugovora ukoliko dode do promjene

http://www.mzdravlja.gov.me


trzignih cijena gradevinskog materijala. Cilj koji se zeli postici je da cijena kvadratnog metra 
bude makar za trednu niza od tr2i§ne cijene, obzirom da je obezbijeden plac osloboden od 
tro§kova za komunalije,

Na sastanku odrzanom 12. februara 2024. godine, donesen je zakijucak da se formira 
strucna komisija ispred Stambene zadruge „Zdravstvo“ i Ministarstva zdravija koja ce 
nastaviti postupak u cilju raspisivanja Javnog oglasa za izbor izvodada.

Komisija je formirana, i tokom naredne dvije nedjelje ocekujemo da 6e biti raspisan 
ponovijeni oglas. Samim tim koristim ovu priliku da pozovem sve zainteresovane iz ove 
oblasti da se jave na oglas.

S uva^avanjem,

MINISTAR

DrVojislavSimun

\ .A u
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81000 Podgorica, Cma Gora 

Tel:+382 20 482 133 
www.gov.me/mzd

CRNAGORA 

Ministarstvo zdravlja

Broj: ^,0^0 Podgorica, 12. april 2024.godine

SKUPSTINA CRNE GORE
Klub poslanika Bosnjacke stranke 

Poslanici Kenani Strujic-Harbic

Odgovor na poslancko pitanje, postavijeno ministru zdravlja dr Vojislavu 
Simunu od strane poslanice Kenane Strujic-Harbic, iz Kluba poslanika 
Bosnjacke stranke, dostavijeno 3. aprila 2024. godine:

„Prije nepunih godinu dana Ministarstvo zdravija je sprovelo 
reorganizaciju zdravstvenih ustanova na tercijarnom nivou, na osnovu cega su 
status kiinicko boinickog centra osim Podgorica dobiii i boinice u Beranama i 
Kotoru. Da li ste nakon dolaska na tu funkciju analiziraii tu odiuku i da li 
Ministarstvo raspoiaze analizom na osnovu koje je doslo do ovakve 
reorganizacije, te konkretnim kriterijumima na osnovu kojihJe ovako odiuceno?"

PoStovana,

Povodom Va§eg poslanickog pitanja, obavjestavam Vas da je odiuka 
Ministarstva zdravlja o reorganizaciji zdravstvenih ustanova na tercijarnom nivou, koja 
je rezultirala dodjelom statusa klinidko boinickog centra bolnicama u Beranama I 
Kotoru, proizasla iz potrebe za pru2anjem adekvatne zdravstvene zastite stanovnicima 
sjeverne i juzne regije Crne Gore.

Ova reorganizacija je vodena ciljem omogucavanja brze i dostupnije 
zdravstvene zastite, posebno u podruCju hirurgije i interne medicine, kako bi se 
smanjila opterecenost Klinickog centra Crne Gore, a samim tim i liste cekanja. Stoga 
odiuceno je, da se dodijeli status kiinicko boinickog centra i drugim bolnicama radi 
rasteredenja i pruzanja bolje zdravstvene zastite gradanima i gradankama.

Ministarstvo zdravlja naglasava da je analiza pokazala da se nakon 
transformacije, kiinicko bolnicki centri suocavaju sa izazovima koji su posebno izrazeni 
u pogledu ogranicenih ljudskih resursa i nedostatka opreme. Aktivno radimo na 
evaluaciji dosadasnjeg rada dva nova KBC-a, kako bi identifikovali modele za 
unapredenje i jacanje organizacije.

Dakle, nastavijamo sa analizom i radom na pronala2enju rje§enja koja 6e 
omoguditi efikasnije funkcionisanje novih kiinicko bolnickih centara i poboijsanje 
pruzanja zdravstvene zaStite dostupne i jednake svim gradanima i gradankama u Crnoj 
Gori.

Kao dokaz detaijne analize i posvecenosti, mozemo navesti da je zvanicno prije 
nekoliko dana otvorena i pocela sa radom angio sala u KBC Berane gdje je 
Ministarstvo zdravlja pored brojih kadrovskih, tehnickih I infrastrukturnih prepreka 
napravilo detaljan plan i u saradnji sa KCCG pruzilo svu logistiku da dijagnostika i 
tretman nasih gradjana na sjeveru Crne Gore bude na najvisem mogucem nivou.

http://www.gov.me/mzd


Adresa: Rimski trg br. 46 
81000 Podgorica, Crna Gora 

Tel; +382 20 482 133 
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CRNA GORA 

Ministarstvo zdravlja

Podgorica, 12. april 2024. godine

SKUPSTINA CRNE GORE 
Klub poslanika Bosnjacke stranke 

Poslanici Kenani Strujic-Harbic

pdgovor na poslanicko pitanje, postavijeno ministru zdravlja dr Vojislavu 
Simunu od strane poslanice Kenane Strujic-Harbic, iz Kluba poslanika 
Bosnjacke stranke, dostavijeno 3. aprila 2024. godine:

„Da li smatrate da Je po osnovu tih kriterijuma ako su postojali, bilo 
moguce da i Pljevija dobiju status cetvrtog KBC-a? Da U ste spremni da 
razmotrite moju inicijativu za preispitivanje ove odiuke i kriterijuma po kojima Je 
donijeta i da njenom izmjenom obezbijedite da bolnica Pljevija dobije status 
cetvrtog klinicko bolnickog centra kojijoj na osnovu mnogo kriterijuma pripada, 
a cime bi se na mnogo pravilniji i pravedniji nacin izvrsiia distribucija 
zdravstvenih usiuga u svim djelovima Cme Gore?"

Postovana,

Povodom Vaseg posianickog pitanja od 3. aprila 2024. godine, obavjestavam 
Vas da pozitivno-pravni propisi koji regulisu oblast zdravstvene zastite, njihovo 
ustrojstvo, kao i kriterijumi koji se odnose na neophodan kadar, opremu i prostorne 
kapacitete, kodifikuju neophodne usiove koje zdravstvene ustanove moraju ispunjavati 
prilikom njihovog osnivanja, odnosno transformacije.

Opsta bolnica u Pljevijima u prvom redu je bolnica paviljonskog tipa i ne 
ispunjava usiove za transformaciju u kliniCko bolnicki centar. Ono sto je bilo odiucujuce 
da Berane dobiju klinicko bolnidki centar, za sjevernu regiju Crne Gore jeste: 
geografska pozicija, izgradnja Auto puta Bar - Boljare (koja ce ici preko Berana), broj 
stanovnika odnosno vece polje gravitacije ka ustanovi (oko 80 hiljada stanovnika), 
infrastruktura i ono ne manje vazno a to su kadrovski kapaciteti u pogledu medicinskog 
kadra u prvom redu postojanja odredenih specijalizacija i uzih specijalizacija (u KBC 
Berane radi 74 Ijekara specijalizanata, specijallsta I subspecijalista), kao i 
zadovoljavajuca medicinska oprema i adekvatni prostorni kapaciteti.

Naravno, kad je u pitanju Opsta bolnica u Pljevijima, upoznatl ste da smo 
nedavno pomogli njeno opremanje, pomazemo pri obezbedivanju kadra koji nedostaje, 
pruzamo logisticku podrsku kao I kontinuirano radimo na izgradnji nove bolnice.
S uvazavanjem,

MINiSTAR 

dr Vojislav Simun
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CRNA GORA 

Ministarstvo zdravlja

Broj; Podgorica, 12. april 2024. godine

SKUPSTINA CRNE GORE
Klub posianika Bosnjacke stranke 

Poslanici Kenani Strujic-Harbic

Odgovor na poslanicko pitanje, postavijeno ministru zdravlja dr Vojtslavu 
Simunu od strane poslanice Kenane Struji6>Harbic, iz Kluba posianika 
Bosnjacke stranke, dostavijeno 3. aprila 2024. godine:

„Jesie U upoznati sa problemima sa kojima se svakodnevno suocavaju 
pacijenti iz Pljevaija i okolnih gradova kada zbog magnetne rezonance moraju 
da putuju do Berana, da niko nije pomislio koUko ce, ni cime ce, ni kakvim putem 
da putuju do tamo i kakvog to smisla ima kad se snimak magnetne opet salje u 
Podgoricu na ocitavanje, pa se cesto tokom tog slanja i izgubi?”

PoStovana,

Povodom Vaseg poslanicnog pitanja od 3. aprila 2024, godine, obavjestavam 
Vas da u skladu sa Ustavom i zakonima u oblasti zdravstvene djelatnosti, gradanima 
Crne Gore se obezbjeduje zdravstvena zastita u skladu postojecih, sveobuhvatnih 
resursa i organizacionog ustrojstva na teritoriji Crne Gore. Gradanima i gradankama iz 
Pljevaija je obezbijeden prevoz jednom nedjeljno do KBC u Beranama zbog ustuga 
magnetne rezonance, i na racun zdravstvenih osiguranika nema nikakvih dodatnih 
troskova. U kontekstu putne infras^ukture, slozicemo se da ista nije idealna, all Vlada 
Crne Gore i resorna ministarstva aktivno rade na poboijsanju putne infrastrukture. 
Treba napomenuti da Ministarstvo zdravlja maksimizira napore u poboIjSanju 
zdravstvenih usiuga na teritoriji koju pokriva Opsta bolnica u Pljevijima i vec je 
uspjesno rijesilo niz problema od opremanja bolnice do uposljavanja novih doktora.

Uvazena poslanice Strujic Harbic, uzimajuci u obzir da se partija kojoj pripadate 
visedecenijski nalazila na pozicijama donosenja najvisih odiuka na drzavnom i 
lokalnom nivou, te bili u prilici da preventivno i kurativno djelujete u pravcu unapredenja 
zdravstvene zastite gradana sa teritorija opstine Pljevija i 2abljak, sigurno zapazate da 
Ministarstvo zdravlja ulaze dodatne napore kroz razlicite projekte, vertikalno i 
horizontaino, kao i dodatno zaposljavanje medicinskog kadra unutar organizacione 
strukture pljevaijske bolnice, i vjerujemo da cete nas na tom putu podrzati i aktivno 
sudjelovati.

S uvafavanjem.

MINISTAR

http://www.gov.me/mzd


Crna Gora
Mlnistarstvo zdravija

Adresa: Rimski trg br.46

81000 Podgorica, Crna Gora

tel: f382 20 482133

www.mzdravlja.gov.me

Broj: ^ Podgorica, 11. april 2024. godine

SKUPSTINA CRNE GORE
Klub poslanika Bosnjacke stranke 

Poslanici Kenani Strujic-Harbib

Odgovor na poslanicko pitanje, postavijeno Ministru zdravija od strane poslanice 
Kenane Strujic-Harbic, iz Kluba poslanika Bosnjacke stranke:

„Da lije tokom 2024. godine planiran nastavak radova na rekonstrukciji DZ Rozaje"

Postovana,

Povodom Vaseg poslanickog pitanja od 3. aprila 2024. godine, obavjestavam Vas, da 
kada su u pitanju gradevinski radovi, kroz projekat energetske efikasnosti je relizovano, 
(MEEP 2), tada preko Ministarstva ekonomije (sada Ministarstvo energetike i rudarstva). 
Vrijedsnost ugovora je bio oko 185.000 eura a 2020. godine su zavrseni radovi (zamijenjena 
je fasada, dva kotia, izolacija krova).

DZ Rozaje je ranije dostavilo konkretno idejno resenje za projekat Rekonstrukcije 
stepenista i dijela radiologije, u vrijednosti oko 40.000 eura. Ustanova je u meduvremenu 
uradila projekat, dostavila na saglasnost glavnom drzavnom arhitekti, te bekaju saglasnost 
od njih. Ministarstvo je u koordinaciji sa glavnim gradskim arhitektom neformalno utvrdilo da 
je dostavijeni projekat uredan te da ce blagovremeno dobiti saglasnost. Kad DZ dobije tu 
saglasnost poslace ministarstvu, a projekat bi se mogao realizovati kroz kumulativnu poziciju 
Kapitalnog Budzeta, u okviru pod pozicije Adaptacija i rekonstrukcija Domova zdravija.

S uvazavanjem,

MINISTAR

drVojislavSimun
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Crna Gora
Ministarstvo zdravlja
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Broj: t\^ o\o Podgorica, 11. april 2024. godine

SKUPSTINA CRNE GORE
Klub poslanika Bosnjacke stranke 

Poslanici Kenani Strujic-Harbic

Odgovor na poslanicko pitanje, postavijeno Ministru zdravlja od strane poslanice 
Kenane Strujic-Harbic, iz Kluba poslanika Bosnjacke stranke:

„Da li ce Dom zdravlja Rozaje tokom 2024. godine dobiti digitaini mamograf?"

Postovana,

Povodom Vaseg poslanickog pitanja od 3. aprila 2024. godine, obavjestavam Vas, sto 
se tice nabavke digitalnog mamografa za DZ Rozaje, moram napomenuti da je Zakonom o 
budzetu za 2024. godinu definisano da se nabavka opreme za potrebe zdravstvenih 
ustanova tokom 2024. godine realizuje kroz kreditni aranzman.

S tim u vezi Ministarstvo zdravlja je prikupilo prioritetne potrebe od zdravstvenih 
ustanova, i pripremiio listu opreme koja je planirana da se nabavi kroz kreditni aranzman. 
Dom zdravlja Rozaje je naveo nabavku digitalnog mamografa kao prioritetnu i ista je 
uvrstena u tabelu za realizaciju tokom 2024. godine.

Ministarstvo zdravlja intezivno radi na uspostavijanju komunikacije sa relevantnim 
finansijskim institucijama na realizaciji ovog kreditnog aranzmana. Prvobitnom Odiukom o 
rasporedu sredstava Fonda za zdravstveno osiguranje za 2024. godinu Domu zdravlja 
Rozaje su opredijeljena sredstva u iznosu od 70.000,00€ za nabavku digitalnog mamografa, 
medutim, utvrdeno je da navedena sredstva nijesu dovoijna, te de ista biti predmet prioritetnih 
nabavki tokom 2024. godinu.

S uvazavanjem.

MINiSTAR

drVoJislav SImun
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